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»حریرچی« خبر داد:  

کاهش 70 درصدی مرگ 
بر اثر کرونا در کشور 

نقش ورزش در توسعه 
ارتباطات میان فرهنگی

 و اجتماعی

درنگی در باب انتخابات هیات استان؛

 مازندران، چشم اسفندیار 
کشتی ایران 

کشتی مازندران  به اهلش سپرده شود

هر فرد در زندگی اجتماعی خود پایگاهی ویژه دارد که این پایگاه 
فرد  برای  را  اجتماعی متعددی  در بطن خود، نقش های  ویژه 
متجلی می سازد؛ مجموعه این نقش ها و میزان تاثیرات آن در 
افراد دیگر موجب تشکیل گروه ها و طبقات اجتماعی می باشد. 

ادامه در صفحه 2

قصد داشتم در خصوص راه اندازی لیگ کشتی تیم های پایه نکاتی 
آنان متذکر شوم راهی که  به  یادآور و  اندرکار  را به دوستان دست 
می پیمایند به ترکستان ختم خواهد شد. فرستادن ورزشکاران گروه 
سنی پایه ورزش سنگینی چون کشتی به میدان رقابت، از هر دو نظر 
روانشناخی و تربیت بدنی نافی اهداف غایی این ورزش است اما 
تحولات کشتی مازندران برآنم داشت تا  این مهم را در اولویت قرار داده 
و در حد توان و بضاعت مواردی را در این باب ذکر کنم و بحث عواقب 

ناخوشایند برگزاری لیگ پایه را به فرصتی دیگر واگذارم .

ادامه در صفحه 7

سرمقاله

منهای فوتبال

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

کرونا نشان داد با طبیعت
 مهربان نبوده ایم

2

عجیب اما واقعی؛
3فدراسیونی که جنسیت  جوانان را تغییر می دهد!

روزنامه
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رسانه مستقل
»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تکنیک هایی برای تقویت
4 دیجیتال برندینگ
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براساس نظرسنجی اخیر ستاد مدیریت بیماری کرونا در 
کلان شهر تهران ۳۱ درصد شهروندان از ستاد مقابله با 
کرونای تهران اجباری کردن قرنطینه و اعمال محدودیت 

جدی برای همه را درخواست کرده اند.
علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  گذشته  روز  گزارش  به 
پزشکی شهید بهشتی، در نظر سنجی اخیر ستاد مدیریت 
بیماری کرونا در کلان شهر تهران که با همکاری مرکز 
افکارسنجی دانشجویان ایران )ایسپا( از شهروندان تهرانی 
انجام شد، ۶۴,۴ درصد مردم اعلام کردند در حال حاضر از 
لحاظ اقتصادی برای گذران زندگی خود به کمک دولت 

نیاز دارند.
۳۴,۶ درصد شهروندان نیز اظهار کردند به کمک دولت 
نیاز ندارند و ۱.۰ درصد مردم نیز این سوال را بی پاسخ 

گذاشتند.
۴۹,۹ درصد مردم نیز اظهار کردند با تداوم محدودیت ها 
و یا اعمال محدودیت های بیشتر برای حفظ سلامت 

خیلی زیاد موافق اند.
۳۶,۵ درصد شهروندان نیز میزان موافقت خود را زیاد، ۵.۱ 
درصد تا حدودی، ۶.۱ درصد کم و ۱.۸ درصد خیلی کم 
اعلام کردند، همچنین ۰.۶ درصد از شهروندان نیز به این 

سوال پاسخی ندادند.
همچنین نظرسنجی انجام شده درباره مشکلات خانواده 

ها در صورت ادامه محدودیت ها نشان داد، ۴۷ درصد 
معاش،  امرار  و  اقتصادی  مشکلات  دچار  شهروندان 
۲۱ درصد دچار آسیب های روحی و روانی- اضطراب - 
کلافگی و ۵ درصد دچار مشکلات درسی و تحصیلی 

می شوند.
همچنین ۳ درصد از شهروندان در خانه ماندن و بیرون 
نرفتن، ۳ درصد دوری از خانواده و دلتنگی، ۳ درصد 
بیماری اعضای خانواده و عدم دسترسی به دارو و درمان، 
۲ درصد اختلاف بین اعضای خانواده، ۲ درصد نداشتن 
تفریح و اوقات فراغت، ۱ درصد رفت و آمد به محل کار، 
۱ درصد مشکلات دسترسی به لوزام بهداشتی و ۱ درصد 
عقب افتادن کارها را به عنوان مشکل خانواده خود در 

صورت ادامه محدودیت ها عنوان کردند.
۸ درصد اعلام کردند با ادامه محدودیت ها مشکلی برای 
آن ها پیش نمی آید و ۲ درصد نیز به این سوال پاسخی 
ندادند، همچنین ۱ درصد شهروندان نیز گزینه سایر را به 

عنوان پاسخ این سوال انتخاب کردند.
همچنین ۱۱ درصد تلاش برای کنترل و از بین رفتن زودتر 
بیماری، ۱۰ درصد حمایت مالی و تامین درآمد در صورت 

ادامه قرنطینه، ۵ درصد دراختیار قرار دادن اقلام بهداشتی 
و ۵ درصد رسیدگی به اقشار ضعیف را از ستاد مقابله با 

کرونا درخواست کردند.
همچنین ۴ درصد شهروندان خواستار برخورد جدی با 
افرادی که نکات بهداشتی را رعایت نمی کنند شدند و ۳ 
درصد داشتن برنامه مشخص و تصمیم قاطعانه از سوی 

ستاد را درخواست کردند.
۳درصد ارائه آمار و اخبار صحیح، ۳ درصد تعطیلی همه 
مشاغل از جمله شرکت های خصوصی و دولتی و بانک 
ها، ۲ درصد اطلاع رسانی بیشتر نکات بهداشتی و فرهنگ 
سازی و ۲ درصد ضدعفونی معابر و اماکن عمومی را 

درخواست کردند.
و  از شهروندان عملکرد هماهنگ  درصد  همچنین ۲ 
غیرسیاسی از سوی مسئولان، ۱ درصد حمایت عاطفی و 
روانی مردم و ۱ درصد کم کردن محدودیت ها را از ستاد 

مقابله با کرونای استان تهران درخواست کردند.
۴ درصد شهروندان اظهار کردند از ستاد درخواستی ندارند، 
۷ درصد به این سوال پاسخی ندادند و ۶ درصد گزینه 

سایر را در پاسخ به این سوال انتخاب کردند.

۳۱ درصد تهرانی ها اجباری کردن قرنطینه را خواستار شدند

خبر

نقش ورزش در توسعه ارتباطات 
میان فرهنگی و اجتماعی

هر فرد در زندگی اجتماعی 
خود پایگاهی ویژه دارد که 
بطن  در  ویژه  پایگاه  این 
خود، نقش های اجتماعی 
فرد  برای  را  متعددی 
متجلی می سازد؛ مجموعه 
میزان  و  ها  نقش  این 
دیگر  افراد  در  آن  تاثیرات 
موجب تشکیل گروه ها و طبقات اجتماعی می باشد. 
در دنیای ورزش می توان این گروه های اجتماعی را در 
قالب ساده تیم های ورزشی مشاهده نمود. به عبارت 
دیگر افراد با هماهنگ کردن مهارت های خود با مهارت 
های تیمی در راه نیل به اهداف مشترک اجتماعی و 
فرهنگی گام برمی دارند. اساساً این سوال مطرح است 
که ورزش چه کارکردهایی در مناسبات و ارتباطات میان 
بررسی  قابل  از دو منظر  دارد که  فرهنگی و اجتماعی 

می باشد.

ورزش، جامعه و کارکردهای اجتماعی

تاثیر  از  است  عبارت  ورزش  طریق  از  شدن  اجتماعی 
که چنین  ای  بگونه   ... و  ها  نگرش  باورها،  بر  ورزش 
پنداشته می شود که در درس هایی که از شرکت دادن 
در ورزش می آموزیم به سایر جنبه های اجتماعی انتقال 
پذیر است و از این طریق فرد را برای شرکت موفقیت 
آمیز در آن زمینه ها یاری می دهد. اجتماعی شدن در 
ورزش در اغلب مطالعات حول دو مسئله متمرکز بوده 
»ورزشکار«  مانند  ورزشی  نقش  در  فرد  اولی  در  است؛ 
اجتماعی می شود و در دومی به یادگیری نگرش ها، 
ارزش ها، مهارت ها و گرایش های کلی مانند جوانمردی 
و انضباط اشاره دارد که تصور می شود در فعالیت های 

ورزشی حاصل آید.

تاثیر ورزش بر فرهنگ

ادوارد تایلور انسان شناس انگلیسی، فرهنگ را مجموعه 
ها،  تکنیک  صنایع،  هنرها،  معتقدات،  معارف،  از  ای 
اخلاق، قوانین، سنن، عادات، رفتارها و ضوابطی می داند 
که انسان به عنوان عضو جامعه، آن را از متن جامعه 
خود فرا می گیرد و در قبال آن جامعه تعهداتی بر عهده 
فرهنگ ملل  از  آنجائیکه ورزش بخش مهمی  از  دارد. 
در جهان معاصر است لذا بحث های محافل گوناگون، 
تلویزیونی  و  رادیویی  های  برنامه  ها،  روزنامه  سرتیتر 
جایگاه آن را روشن ساخته است بگونه ای که ورزش 
تمرین تفکر واقع گرایانه و پرهیز از تفکر ذهن گرایانه 
است و با ورود آن به فرهنگ کمال گرایی، این تفکر به 
نفع فرهنگ واقع گرایی رنگ می بازد لذا ابعاد غیرمادی 
فرهنگ نظیر اعتقادات، آداب و رسوم و ارزش و نیز ابعاد 
مادی آن نظیر معماری و تکنولوژی تحت تاثیر ورزش 

وارد سیر تکاملی می شوند.

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  کل  معاون 
گفت: نسبت به زمان اوج بیماری کرونا در کشور، بیش 
از ۷۰ درصد موارد مرگ بر اثر این ویروس کاهش یافته 
و در اکثر استان ها روند نزولی بیماری به صورت قابل 

توجهی مشاهده می شود.
ویدیو  خبری  نشست  در  گذشته  روز  حریرچی  ایرج 
این  افزود:  برگزار شد،  بهداشت  وزارت  از  کنفرانس که 
دستاورد نتیجه اقدامات مناسب دولت و مردم است. 
در این شرایط که بازگشایی ها و کاهش فاصله گذاری 
اجتماعی به صورت هوشمند و تدریجی انجام می شود، 
هرگونه غفلتی می تواند عوارض جبران ناپذیر و شدیدی 
داشته باشد. تا کشف دارو و واکسن، در اکثر کشورهای 

جهان حدود دو تا سه طغیان بیماری دیگر در یک سال 
و چند ماه آینده خواهیم داشت. هرگونه غلت فردی، 
هم فرد و هم خانواده او را در معرض ابتلای شدید و 
مرگ و میر قرار می دهد و تعدد غفلت ها ممکن است 
فاجعه هایی ایجاد کند. بنابراین از مردم می خواهیم به 
شعار در خانه بمانیم و پرهیز از ترددهای غیرضروری 
وفادار باشند و این سربلندی ها در کشور را کماکان ادامه 

بدهند.

تاثیر بازگشایی بوستان ها در افزایش شیوع کرونا

وی در پاسخ به سوالی درباره افزایش ترددها در بوستان ها 
و پارک ها و تاثیر آن در افزایش شیوع کرونا بیان کرد: 

در ستاد ملی مقابله با کرونا و کمیته های کارشناسی 
ستاد، بحث های متعددی انجام می شود و بازگشایی ها 
بر اساس خرد جمعی و تصمیم گیری اتفاق می افتد. 
هیچ تعجیلی در بازگشایی ها نیست و فقط الزام داریم 
که ملاحظات اقتصادی و معیشتی و سلامت روانی و 

مذهبی را لحاظ کنیم.
و  دارد  قرار  اولویت  در  مردم  سلامت  افزود:  حریرچی 
تاثیر  واکنش مردم،  به  توجه  با  بازگشایی  ببینیم  اگر 
آتی  بازگشایی های  در  تاخیر  اول  باشد،  داشته  مضر 
بازگشایی قبلی  اتفاق می افتد و دوم ممکن است در 
هم تجدید نظر شده و برگشت به وضعیت قبل اتفاق 
بیفتد. آنچه از مردم می خواهیم این است که به میزان 
فاصله  و  فردی  بهداشت  مسائل  بازگشایی ها،  افزایش 
گذاری فیزیکی را نیز افزایش بدهند. البته در این زمینه 
دستگاه های دولتی و غیردولتی هم باید اقداماتی انجام 
بدهند. با توجه به وضعیت سایر کشورها، بازگشایی های 

ما مبتنی بر برنامه ریزی مناسبی است.
معاون وزیر بهداشت ادامه داد: اثر هر بازگشایی حدود 
یک هفته بعد اثر خود را بر بیماران سرپایی و ۱۵ روز 
بعد در بار بیماری ها و یک ماه بعد در مرگ و میر خود 
را نشان می دهد. نسبت به سه هفته قبل، حدود ۵۰ 
درصد موارد بستری و ۷۰ درصد موارد مرگ و میر در 
کشور کاهش یافته و امیدواریم این روند طی شده و 

بازگشایی ها اثر بدی در این زمینه نداشته باشد.

کرونا در ایران سرمقاله

بهداشت و سلامت

»حریرچی« خبر داد: 

کاهش 70 درصدی مرگ بر اثر کرونا در کشور 

دکتر فرشاد اندام

  کارشناس اداره کل 
ورزش کارگران کشور

۶۴,۴ درصد مردم اعلام کردند در حال 
حاضر از لحاظ اقتصادی برای گذران 
زندگی خود به کمک دولت نیاز دارند.
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افزایش ۸۰۰ هکتاری  با  البرز گفت: دولت  استاندار 
مساحت شهرک صنعتی اشتهارد استان البرز موافقت 

کرد.
بنابر اعلام استانداری البرز عزیزاله شهبازی روز گذشته 
درشهرک  صنعتی  و  تولیدی  واحد  چند  بازدیداز  در 
صنعتی اشتهارد افزود:  پس از رفع محدودیت شعاع 
۱۲۰ کیلومتری ، توسعه شهرک صنعتی اشتهارد اقدام 
ارزشمندی برای  گسترش سرمایه گذاری در استان 
البرز به شمار می رود که این اقدامات هدیه ای از 

سوی دولت در سال جهش تولید و در راستای  فرمان 
مقام معظم رهبری به البرزی ها است.

وی ادامه داد:  معافیت های مالیاتی برای شهرک 
های سه گانه اشتهارد که با رفع محدودیت شعاع 
۱۲۰ کیلومتر محقق شد، چراکه البرز سالیان متمادی 
درصدد افزودن ۸۰۰ هکتار به مساحت شهرک صنعتی 
اشتهارد بود که مجوز این اقدام مهم به عنوان آرزوی 
دیرینه سرمایه گذاران، روز گذشته اخذ شد و مورد 

موافقت دولت قرار گرفت.
سال  اینکه  به  توجه  با  داشت:  اظهار  البز  استاندار 
گذشته مصوبه ای از دولت اخذ شد و  اشتهارد به 
معرفی  برخوردار  کمتر  و  محروم  شهرستان  عنوان 
این  در  مستقر  و سرمایه گذاران  تولیدکنندگان  شد، 
برخوردار  مالیاتی  معافیت  از  سال  تا ۱۳  شهرستان 

خواهند شد.
شهبازی گفت: اکنون اشتهارد به بهشت سرمایه گذاری 
تبدیل شده و امید است که این شهرستان بتواند به 
عنوان یک بال توسعه برای سرفرازی، تولید، بهره وری، 
جذب سرمایه گذاری و افزایش و جهش تولید، نقش 

خود را ایفا کند.
وی خاطرنشان کرد:  یکی از این واحدها از بزرگترین 
تولیدکنندگان انواع رنگ در کشور با صنعتی نوین 
که  بزرگ  واحد  این  تولیدات  می شود،که  محسوب 
توسط سرمایه گذار ژاپنی ظرف چهار سال راه اندازی 
حضور  با  که  هستیم  ریزی  برنامه  حال  در  و  شده 
یکی از مقامات ملی این واحد بزرگ مورد افتتاح و 

بهره برداری رسمی قرار گیرد.
استاندار البرز گفت: توانستیم حمایت و پشتیبانی 
البرز جذب کنیم، که  تمامی اعضای دولت را برای 
به اتمام رسیدن پروژه هایی برای البرز که سال ها به 
دلایل مختلف به کندی پیش می رفتند و یا متوقف 

بودند، از جمله این دستاوردها است.
وی افزود: هفته گذشته مهمان معاون رئیس جمهور 

و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور بودیم و کمک 
هایی دولت برای رفع معضلات ترافیکی البرز داشت 
و نمونه ای از آن ۵۰۰ میلیارد تومان از سوی دولت 
در اولین روزای  سال ۹۹ برای نوسازی ناوگان حمل 

و نقل عمومی بود.
شهبازی گفت: رفع شعاع ۱۲۰ کیلومتری و افزایش 
۸۰۰ هکتاری به مساحت شهرک صنعتی اشتهارد نیز 
یک کار هماهنگ تیمی بود که برای سرمایه گذاران و 

جهش تولید محقق شد.
وی افزود: از سال ۴۶ تا ۹۴ شهرک صنعتی اشتهارد 
در خصوص ممنوعیت شعاع ۱۲۰ کیلومتری مد نظر 
بوده ولی با مصوبه اخیر هیات دولت، تمامی شهرک 
های صنعتی اشتهارد مشمول رفع ممنوعیت هستند.
می  حرکت  سمتی  به  امسال  کرد:  اضافه  شهبازی 
کنیم که مجوز برای آب این شهرستان و شهرک های 
صنعتی بگیریم و همچنین تقویت برق این محدوده 
نیز در دستور کار است و امید است امسال عملیات  
اجرایی پست ۴۰۰ کیلو ولت در زکی آباد نیز همانند 

پست برق باغستان را آغاز کنیم.
وی با اشاره به اینکه یک واحد تولیدی در اشتهارد 
با بیش از پنج میلیون دلار سرمایه گذاری و اشتغال 
برای ۱۲۰ هزار نفر، طبق گفته سرمایه گذار جوان این 
مجموعه تا هفته دولت ۹۹ افتتاح می شود، گفت: 
فرهیخته  جوان  همچون  گذارانی  سرمایه  ماه  روی 
سرمایه گذار در این واحد را می بوسم و دست آنها را 

به گرمی می فشارم.
شهبازی گفت: در شرایط کنونی که شیوع ویروس 
کرونا و تنگناهای تحریم های ناجوانمردانه را داریم، 
راه اندازی و آغاز به کار  چنین واحدهایی در کشور 

افتخار آمیز است و همه را مبهوت می کند.
وی افزود: یقینا روز به روز جوانان در کشور بالنده تر و 
سرفراز به سمت رونق اقتصادی کشور و جهش تولید 

حرکت می کنند.

»شهبازی« خبر داد:

موافقت دولت با افزایش مساحت شهرک صنعتی اشتهارد 

اجتماعی

عجیب اما واقعی؛
فدراسیونی که جنسیت 
جوانان را تغییر می دهد!

سازمان  جدبد  دستور  با 
پورعلیفرد  ناصر  بازرسی 
پرورش  فدراسیون  رئیس 
اندام!(  ضد  )پرورش  اندام 
سرپرست  یک  و  برود  باید 
از  فراتر  بیابد و دردها  دیگر 

این حرف هاست.
که  نبشی  دو  دکان  کاش 
شعبات زیادی در سراسر کشور دایر کرده و سلامت و جان 
جوانان و نوجوانان را هدف قرار داده البته بعد از بلعیدن پول 

خانواده ها از ریشه بسته شود.
بنده دو سه بار گزارش مستند از باشگاه های بدنسازی بانوان 
و آقایان نامحسوس گرفتم و چندبار تهدید جدی هم. شدم 
ولی این گزارش ها را قبل از رسانه ای شدن به فدراسبون و 
وزارت ورزش دادم اما آقایان پیغام دادند که تشریف بیارید 
خدمت باشیم! اما نوشتم و پاسخ دادم که جان جوانان مردم 
را با این وعده ها نمی شود معامله کرد. متاسفانه در هر 
باشگاه به خصوص باشگاه های بزرگ مورد تایید فدراسیون 

فوق یک داروخانه دایر است با داروهای بمب افکن!
عکس گرفتم و اسامی داروها را به متخصصین دادم گفتند 
که اسب اگر بخورد باید ده فرسخ یک نفس چهار نعل برود و 
گرنه می ترکد! یکی از پزشکان با وجدان و متخصص درباره 
کلیت بمب های بدنساز گفت: متاسفانه خانواده ها بعضا از 
اینکه فرزندشان بر و بازو بهم می زند و نصف پیاده رو را می 
گیرد به خود می بالند اما چندین مورد سکته ناگهانی گزارش 
شده که منشا آن همین داروهاست... اینکه پسرها دختر 
نما می شوند و دخترها پسر نما از این داروهاست... ولی 
چون منبع درآمدی عظیم برای فدراسیون و باشگاه هاست 
به شدت در مقابل منتقدین جبهه گیری می کنند! عقیم 
شدن و کلیه و کبد از کار افتادن عوارض همین داروهاست...
اراده  پورعلیفرد یک  امپراطوری جناب  پایان  با  امیدواریم 
محکم و قوی برای مبارزه با این پدیده شوم و مافیای آن 
حاکم شود و برای چندمین بار به عنوان یک رسانه ای عرض 
می کنم که قهرمانان نامدار رشته ها ای انفرادی  المپیکی 
جزو مشتریان پر و پا قرص فدراسیون بمب افکن هستند. 
پاتق اصلی هم شهرک غرب و یک پایگاه هم شهرک اکباتان 
نوبت  حالا  و  کنم  ورود  حقیقتا  ترسم  می  بیشتر  است! 

نهادهای نظارتی است...

تغذیه  به  ها  خانواده  گفت:  البرزی  تغذیه  پزشک 
فرزندانشان که برای نخستین بار به عرصه فریضه روزه 

داری ورود کرده اند، توجه ویژه کنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، دکتر محمد رضا 
اسپرورین روز گذشته با اعلام این مسئله عنوان کرد: روزه 
 اولی ها در وعده سحری غذاهای مقوی مانند تخم مرغ 
و خرما مصرف کنند تا طی روز احساس گرسنگی نکنند.

وی بیان داشت: لازم است نوجوانان در سحری میوه های 
آبدارمانند هندوانه و  سبزیجات ازجمله کاهو مصرف کنند 

تا طی روز دچار تشنگی نشوند.
روزه اولی ها هنگام خوردن سالاد کاهو از سس استفاده 

نکنند زیرا سبب تشنگی آنان خواهد شد.
وی به نوجوانان روزه دار به خصوص روزه اولی ها توصیه 
کرد که بین وعدهای افطار تا سحر به تدریج، آب به مقدار 
کافی بنوشند وسعی نکنند آب فراوانی را در سحر استفاده 

کنند.
دکتراسپرورین تصریح کرد: این افراد می توانند بخشی 
از مایعات مورد نیاز را از طریق آب میوه ها که املاح و 

ویتامین مناسب دارند، تامین کنند.
وی اضافه کرد: والدین خواب فرزندان به خصوص روزه اولی 

ها را طوری تنظیم کنند تا سحری بیدار شوند وهمچنین 
وقت کافی برای صرف این وعده غذایی داشته باشند.

وی با اشاره به اینکه غذا خوردن سریع و با عجله، سبب 
اختلال در سیستم گوارشی می شود، گقت: روزه داران با 

فرصت کافی و با آرامش سحری را میل کنند.
این پزشک البرزی افزود: روزه اولی ها درحال رشد هستند و 
باید وعده های سحری، افطار و قبل از خواب را صرف کنند.

روزه داران باید در افطار و سحر از تمام گروه های غذایی 
مانند  لبنیات، میوه ها و سبزی، نان ها وغلات سبوسدار، 

گوشت ها وپروتئین ها  استفاده کنند.
برای  که  دخترانی  ویژه  به  کودکان  اینکه  بیان  با  وی 
نخستین بارماه رمضان امسال را روزه می گیرند،یادآورشد: 
دختران نیاز به تغذیه مناسب دارند که باید برای آنان 

فراهم شود.
تشنگی،  احساس  از  جلوگیری  برای  کرد:  تاکید  وی 
غذاهای سرخ  شده را از وعدۀ سحری حذف واز حبوبات 
مختلف استفاده کنند تا پروتئین مورد نیاز بدن روزه  اولی 

ها فراهم شود.

دیدگاه»البرز« چه خبر؟

بهداشت و سلامت

یک »پزشک تغذیه« تاکید کرد:

لزوم توجه خانواده ها به تغذیه روزه اولی ها 

سرمایه  بهشت  به  اشتهارد  اکنون 
گذاری تبدیل شده و امید است که 
این شهرستان بتواند به عنوان یک 
تولید،  سرفرازی،  برای  توسعه  بال 
و  گذاری  سرمایه  جذب  وری،  بهره 
افزایش و جهش تولید، نقش خود را 

ایفا کند.

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تکنیک هایی برای تقویت دیجیتال برندینگ
»رئیس کل بانک مرکزی«:

کاهش سود بانکی، نتیجه اقدامات احتیاطی
 دو سال گذشته است

رئیس کل بانک مرکزی گفت: آنچه امروز در بازار پول در 
بانکی مشاهده  بین  و سود  روند سود سپرده ها  خصوص 
می شود در کنار برخی تحولات اقتصادی، عمدتا نتیجه تاثیر 

اقدامات احتیاطی در کمتر از دو سال گذشته است.
در  یاداشتی  انتشار  با  گذشته  روز  همتی«  »عبدالناصر 
اینستاگرام با اشاره به برخی اقدامات انجام شده، نوشت: 
و  بانک ها  بر  مرکزی  بانک  مدیریت شده  و  نظارت جدی 
موسسه های اعتباری ناتراز و مشکل دار، بر اساس اختیارات 

کسب شده از سران قوا از جمله این اقدامات است.
مدیران  فنی  در صلاحیت  نظر  تجدید  کرد:  اضافه  همتی 
بانک هایی که عملا ناقض مقررات مصوب بوده اند و تداوم 
اعمال مقررات و جلوگیری قاطع از اضافه برداشت بانک ها 
و موسسه های اعتباری و کاهش تدریجی و رساندن آن 
به حداقل ممکن از دیگر اقدامات انجام شده در سال های 

اخیر است.
رئیس کل بانک مرکزی به ادغام عملی بانک های وابسته به 
نیروهای مسلح و طی تشریفات اداری آن در چند هفته آینده 
اشاره کرد و گفت: شفاف سازی تراکنش های بانکی و اعمال 
مقررات شدید در نقل و انتقال پول، برای مبارزه با پول شویی 

از جمله اقدامات انجام شده است.
وی گفت: آغاز به کار عملیات بازار باز و تلاش برای توسعه آن 
که در کنار سایر اقدامات به تعدیل غیر دستوری و تدریجی 
نرخ سود بین بانکی، سود بانکی و اوراق خزانه کمک کرده که 

نتیجه آن کنترل رشد شبه پول در مجموعه نقدینگی است.

رئیس کل بانک مرکزی خاطر نشان کرد: امید است با تعمیم 
اقدامات احتیاطی کلان به سایر بازارها، شاهد هرچه بیشتر 

ثبات اقتصادی کلان باشیم.

کرونا، معاملات آپارتمان در تهران را ۸۷ درصد کاهش داد

آپارتمان های  معاملات  تعداد  کرد:  اعلام  مرکزی  بانک 
مسکونی شهر تهران در فروردین ماه سال ۱۳۹۹، به یک هزار و 
۲۰۰ واحد مسکونی محدود شد که نسبت به ماه قبل )اسفند 
۹۸( ۸۷.۸ درصد کاهش یافت که به نظر می رسد شیوع 
ویروس کرونا و تعطیلی فعالیت ها در تهران تأثیر جدی بر 

آن داشته است.
به گزارش روز گذشته بانک مرکزی، میزان معاملات آپارتمان 
های مسکونی شهر تهران در فروردین ماه سال ۱۳۹۹، نسبت 

به مدت مشابه پارسال، ۶۳.۷ درصد کاهش داشته است.
در ماه مورد گزارش، متوسط قیمت خرید و فروش یک مترمربع 
های  بنگاه  طریق  از  شده  معامله  مسکونی  واحد  زیربنای 
معاملات ملکی شهر تهران، ۱۵۳ میلیون ریال بود که نسبت 

به ماه مشابه پارسال ۳۵.۷ درصد افزایش را نشان می دهد.
میانگین قیمت واحدهای مسکونی در فروردین ۹۹ نسبت به 

اسفند ۹۸ معادل ۲.۱ درصد کاهش یافته است.
تهران در فروردین ماه  بازار مسکن شهر  »گزارش تحولات 
سال ۱۳۹۹«، برگرفته از آمارهای خام سامانه ثبت معاملات 
املاک و مستغلات کشور است که توسط اداره بررسی ها و 
سیاست های اقتصادی بانک مرکزی تهیه و منتشر می شود.

برند شما نشان دهنده و در بر گیرنده تمامی فعالیت های 
تجاری شما است. نامی که برای شرکت خود انتخاب 
کرده اید، شعار تبلیغاتی، رنگ هایی که در لوگوی برند 
و طراحی های خود بکار برده اید و محتوایی که منتشر 
می کنید، جنبه های بصری و پیام برند شما را انتقال 
می دهند. ساخت یک برند بی نقص بسیار زمان بر است 
ولی با این حال باید یک سری اقدامات را به منظور تقویت 
برندی که دارید را انجام دهید، کارهایی که در نهایت 
باعث می شوند شما بتوانید در عرصه تجارت خود به نیکی 

شناخته شده و در نهایت به موفقیت دست یابید.
برای رسیدن به یک برند موفق لازم است تمام اقدامات 
شما برای شناخته شدن، یکپارچه باشد. بنابراین درنظر 
روش های  بوسیله  چه  اقدامی  هر  که  باشید  داشته 
کلاسیک بازاریابی و چه در فضای مجازی انجام می دهید 
باید مطابق هم باشند. در ادامه نگاهی دقیق به پنج 
روشی می اندازیم که از آن ها در بازه های زمانی کوتاه برای 

تقویت برند خود در وب می توانید استفاده کنید.

- قرار دادن جنبه های بصری برند در جایگاه های صحیح

برای  محکم  ابزارهایی  شما،  برند  بصری  جنبه های 
پشتیبانی از چیزی که شما به دنبال دست یابی به آن 
هستید، به شمار می روند. مشتریان، برند شما را بواسطه 
نشانه های شما می شناسند، طرح و رنگ هایی که استفاده 
می کنید باید تداعی کننده شما باشند. به همین منظور، 

باید از خود بپرسید که:
::    آیا طراحی  ها از طرح و رنگ لوگوی من الهام گرفته 

است؟
::    لوگو در مکانی که باید باشد، قرار گرفته؟ در ایمیل 

یا پروفایل رسانه های اجتماعی شما به چشم می آید؟
::    ظاهر حساب کاربری توییتر و فیسبوک شما نشان 

دهنده طرح و رنگ لوگوی شما است؟
اگر جواب این  سئوالات منفی ست، به دنبال اصلاح این 
موارد باشید، به عنوان مثال پس زمینه رنگ لینکدین و 

دیگر شبکه های اجتماعی خود را عوض کنید.

- با طرفداران و دنبال کنندگان تان در شبکه های 
اجتماعی و دوستان خود، در تعامل باشید

برندی موفق است که افراد خواهان برقراری ارتباط و 
تعامل با آن باشند. شما می توانید با پاسخ گویی به 

سوالات، نظرات و پیشنهادات مشتریان خود با آن ها 
در ارتباط باشید. زمانی را صرف پاسخگویی به آخرین 
سوالاتی که در صفحات رسانه اجتماعی پرسیده شده 
است کنید. نتیجه تمام این موارد این است که تصویر 
شما در ذهن افراد به عنوان یک فرد پاسخگو و خوب 
شکل می گیرد. همچنین، فهرستی از دنبال کنندگان و 

جستجو های دقیق بسازید.

- از یک ابزار اجتماعی برای بررسی اشاراتی که به برند 
شما می شود استفاده کنید

ابزاری نظیر hootsuite به شما اجازه می دهند هر زمان 
که به برند شما در رسانه های اجتماعی می شود را بررسی 
اجتماعی  در شبکه های  داری  فعالیت هدف  و  کنید 
داشته باشید. گفتگوها را دنبال و زمانی که چیزی برای 

گفتن دارید وارد بحث ها شوید.

- استفاده استراتژیک از محتوا برای برندسازی

اخبار  را صرف  اطلاعات  از  روز، ما حجم عظیمی  هر 
تجاری، پست های »چطور می شود که...« در رابطه با 
موضوعاتی که دوست داریم، و پست هایی که محض 
که  زمانی  می کنیم.  می شوند،  ایجاد  خنده  و  تفریح 
نمی توانیم این پست ها را به اشتراک بگذاریم، دو فرصت 
طلایی را برای ارائه قدرتمند اطلاعات از دست می دهیم.

زمانی که شما محتوا یا پست های رقبا یا همکاران خود 
را به اشتراک می گذارید، آن ها شاهد حمایت شما هستند 
و احتمال اینکه آن ها نیز چنین کار مشابهی انجام دهند 
بالا می رود. همچنین، هر زمان که یک خواننده بواسطه 
شما متوجه محتوایی عالی می شود، این امر به ارزش برند 
شما می افزاید. اشتراک گذاری چیزی از شما کم نمی 
کند. یکی از مهمترین فاکتور هایی که شما با این آیتم 

بدست می آورید وفاداری است.

- به دنبال معرفی برند خود باشید

چنین کاری را می توان به شیوه های متعددی انجام 
داد به عنوان مثال زمان نوشتن پست مهمان بیوگرافی 
کوتاهی نیز از خود به جا بگذارید. شما باید روی پیام 
برند خود کار کنید چون می تواند باعث شود فرصت های 
زیادی در اختیار شما قرار گیرد و کمک کند مشتریان 
برند شما را مورد توجه قرار دهند و نسبت به آن شناخت 

مثبتی به دست آورند.
برندسازی جزء مهم موفقیت در فعالیت تجاری شما 
به شمار می رود. از کوچکترین فرصتی حداکثر استفاده 
را برای اصلاح نحوه پیام رسانی برند خود و جنبه های 
بصری آن، افزایش درگیری و تعامل با مخاطبین و پیدا 
کردن محتوای عالی و همچنین بررسی دقیق شرایط بازار 
ببرید تا بعد از مدت زمانی، بسته به وقتی که گذاشته اید، 

شاهد رشد موثر و سریع برند خود باشید!

بانک و بیمه دیجیتال برندینگ

اقتصادی

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه

»وزیر دارایی«: سهام دولت در سه بانک و دو شرکت بیمه ای عرضه می شود

وزیر امور اقتصادی و دارایی در نشست هم اندیشی با صاحب 
نظران بازار سرمایه گفت: ۱۶هزار۵۰۰ میلیاردتومان باقیمانده 
بانک و دو شرکت بیمه ای در قالب  سهام دولت در سه 
یک صندوق سرمایه گذاری قابل معامله در بورس )ETF( با 
عنوان»واسطه گری مالی یکم«، به زودی عرضه خواهند شد.
اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
دولت، فرهاد دژپسند اظهارداشت: شروع پذیره نویسی فروش 
واحدهای این صندوق از شنبه هفته آینده )۱۴ اردیبهشت( 

لغایت ۳۱ ماه جاری خواهد بود.
وی بیان کرد: برای خریداران واحدهای این صندوق، بیست 
درصد تخفیف قایل شده ایم که ۱۵ درصد آن نقدی و پنج 
درصد آن به منظور بازار گردانی واحدها، نزد صندوق نگهداری 

می شود
وزیر امور اقتصادی و دارایی تاکید کرد: باید در راه اندازی 
بازار  افزاری  نرم  ساختهای  زیر  ارتقای  و  هوشمند  بورس 

سرمایه، سازمان بورس و اوراق بهادار تسریع شود.
همچنین وزارت اقتصاد طی اطلاعیه ای فراخوان واگذاری 
)شماره یک( پذیره  نویسی واحدهای سرمایه  گذاری صندوق 

سرمایه  گذاری قابل معامله )ETF( »واسطه گری مالی یکم« 
را منتشر کرد.

به  واگذاری،  این  طریق  از  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزارت 
نمایندگی از دولت جمهوری اسلامی ایران، باقیمانده سهام 
خود در بانک های ملت، تجارت و صادرات ایران و بیمه  های 

البرز و اتکایی امین را واگذار خواهد کرد.
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»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

کرونا نشان داد با طبیعت مهربان نبوده ایم
چگونه مال باخته مسکنی نشویم؟!

ظهورِ پدیده ی زباله گردیِ جدید در عصر کرونا

به  هشدار  با  ناجا  آگاهی  پلیس  اجتماعی  اداره  رئیس 
شهروندان در خصوص کلاهبرداری با شگرد پیش فروش 
از  ماندن  امان  در  درباره  در ساخت مسکن،  مشارکت  و 

کلاهبرداری در این حوزه توضیح داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه خبری پلیس، 
سرهنگ شهاب امینی رئیس اداره اجتماعی پلیس آگاهی 
ناجا با بیان این که درج آگهی های تبلیغاتی به اشکال 
مختلف دلیلی بر صحت آن ها نیست، گفت: ممکن است 
در پس یک تبلیغ، افرادی شیاد فعالیت کنند که قصد 

کلاهبرداری از خریداران مسکن را داشته باشند.
او ادامه داد: کلاهبرداران با شگردهای متقلبانه و وعده های 
توخالی، ابتدا اقدام به جلب اعتماد متقاضیان کرده و پس 

از دریافت مبلغ مورد توافق، ملک ادعایی را همزمان به چند 
نفر می فروشند.

ترفند  با  کلاهبرداری  اینکه  بیان  با  انتظامی  مقام  این 
مشارکت در ساخت نیز یکی دیگر از ترفندهای شیادان 
است، افزود: لازم است این گونه قراردادها در بنگاه های 
معاملات ملکی دارای مجوز منعقد و کد رهگیری معتبر 

دریافت شود.
رئیس اداره اجتماعی پلیس آگاهی ناجا در پایان توصیه 
کرد: هموطنان برای پیشگیری از چنین وقایعی، معاملات 
به ثبت  قانونی  را در مراکز رسمی و  قراردادهای خود  و 
رسانده و در هنگام خرید، اجاره محل کار یا سکونت از 

مالک بودن طرف مقابل اطمینان حاصل کنند.

سرپرست سازمان رفاه و خدمات اجتماعی شهرداری تهران 
از فعالیت زباله گردهای جدید در پی افزایش حجم زباله ها 
و توقف فعالیت پیمانکاران شهرداری برای تفکیک زباله از 

مخازن خبر داد.
مالک  سید  ایسنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
حسینی، شهرداری تهران در پی شیوع کرونا در مورد فعالیت 
زباله گردان در سطح پایتخت، به تمامی پیمانکاران خود 
اعلام کرد که تفکیک زباله از مخازن ممنوع است، گفت: 
با اعلام ممنوعیت تفکیک زباله از مخازن و خارج شدن 
پیمانکاران رسمی از این چرخه، شاهد فعالیت مضاعف زباله 

گردان جدید بودیم.
او با بیان اینکه بنا به دستور دادستان، زباله گردی ممنوع 
است و باید توسط نیروی انتظامی با این پدیده برخورد شود، 
تصریح کرد:  این روزها با توجه به اینکه پیمانکاران طرف 
قرارداد با شهرداری در امر تفکیک زباله فعال نیستند، می 

بینیم که همچنان زباله گردها فعال هستند.
حسینی با اشاره به بروز پدیده جدید در تهران گفت: ما این 
روزها با زباله گردان جدیدی مواجه هستیم که نوع رفتار و 
فعالیت شان نشان می دهد که به تازگی وارد چرخه زباله 

گردی شدند و به نظر می رسد افزایش زباله های پایتخت و 
عدم حضور پیمانکاران برای تفکیک از مخازن سبب شده که 

زباله گردان جدید پا به عرصه فعالیت بگذارند.
اختیارات و مسولیت های  در حوزه  آنچه  تاکید کرد:  وی 
شهرداری تهران بوده اعلام رسمی ممنوعیت تفکیک زباله از 
مخازن است که همین تصمیم در راستای حفاظت از امنیت 
بهداشتی عموم شهروندان، زیانی بالغ بر ۱۵ میلیارد تومان 

برای شهرداری در پی داشته است.
سرپرست سازمان رفاه و خدمات اجتماعی شهرداری تهران 
با بیان اینکه متولی جمع آوری و ساماندهی زباله گردها 
در کشور  کرونا  ابتدای شیوع  از  نیست، گفت:   شهرداری 
شهرداری تهران با همکاری سازمان های مردم نهاد اقدام به 
توزیع اقلام بهداشتی و غربالگری در گودهای زباله گردی در 
اطراف تهران کرد که این خدمات ادامه دارد. اما در مورد زباله 
گردهای جدید که مشخص نیست در چه مکان و گاراژی 
فعالیت می کنند نگرانی هایی داریم که  اعلام می کنم اگر 
سازمان مردم نهادی بخواهد به این زباله گردهای جدید اقلام 
بهداشتی بدهد، شهرداری تهران نیز آماده است تا به آن ها 

کمک کند.

طبق گزارشی که در رسانه مدیکال نیوز تودی منتشر شده 
است، جنگل زدایی می تواند عامل گسترش عفونت ها و 
آلودگی ها از حیوانات به انسان باشد. این در حالی است 
که جین گودال؛ دانشمند انگلیسی، بی توجهی بشر به 
طبیعت و بی احترامی به حیوانات را عامل شیوع بیماری 

همه گیر کووید  ۱۹ در جهان دانست.
از  حاکی  بررسی ها  نتایج  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
آن است که از بین رفتن زیستگاه های جنگلی تماس 
میان بشر و نخستی سانانِ غیرانسان را افزایش داده و 
بنابراین شرایط برای انتقال بیماری ها از حیوانات با انسان 

همچون کووید-۱۹ فراهم می شود.
در مطالعات آمده است که جنگل زدایی احتمال انتقال 
بیماری از حیوان به انسان را افزایش می دهد. در این 
بررسی برخی از فاکتورهایی که موجب تماس و ارتباط 
بیشتر بین بشر و نخستی سانان غیرانسان می شوند، 

شناسایی شده است.
کارشناسان تاکید کردند تداوم از بین رفتن زیستگاه های 
جنگلی به منظور کشاورزی یا سکونت انسان موجب 
خواهد شد تا تماس میان انسان ها و نخستی سانان 
غیرانسان بیشتر شود. در نتیجه احتمال انتقال بیماری 
از این نخستی سانان به بشر افزایش می یابد. بیماری 
از  نمونه ای  کروناویروس  شیوع  از  ناشی  کووید-۱۹ 
ویروسی است که از حیوان به انسان منتقل شده است.

بیش از نیمی از تمامی عوامل بیماری زا در انسان، منشاء 
حیوانی دارند به این مفهوم که ابتدا در حیوانات ظاهر 

شده و سپس به انسان منتقل می شوند.
قبال طبیعت درس  در  اشتباهات گذشته مان  از  باید 

بگیریم
نیز،  انگلیسی  سرشناس  نخستی شناس  گودال  جین 
بی توجهی بشر به طبیعت و بی احترامی به حیوانات را 
عامل شیوع بیماری همه گیر کووید - ۱۹ در جهان دانست.
گودال کارشناس معروف که تحقیقاتش در آفریقا منجر 
به کشف ماهیت واقعی شامپانزه ها شد، از مردم سراسر 
جهان خواست از اشتباهات گذشته برای جلوگیری از 
وقوع بلایای آینده، درس عبرت بگیرند. این کارشناس ۸۲ 
ساله در یک کنفرانس تلفنی گفت که هرکس می تواند 

اثربخش باشد.
او گفت: به دلیل از بین بردن جنگلها، گونه های مختلف 

حیوانات جنگل مجبور به مجاورت با هم می شوند و در 
نتیجه، بیماری ها از یک حیوان به دیگری انتقال می یابد 
و احتمال اینکه حیوان دوم، انسان ها را مبتلا کند، بسیار 
زیاد است، زیرا مجبور به تماس نزدیکتر با انسان هاست.

او به شکار حیوانات به عنوان وعده غذایی و فروش در 
بازارهای آفریقا یا آسیا به ویژه چین اشاره کرد و گفت که 
این شرایط باعث جهش ویروس از حیوانات به انسان ها 

می شود.
گودال بسته شدن بازار حیوانات وحشی در چین را اقدامی 
موثر دانست و ابراز امیدواری کرد که دیگر کشورهای 

آسیایی نیز از تصمیم چین در این زمینه پیروی کنند.
او در عین حال توقف فروش گوشت حیوانات وحشی 
در آفریقا را بسیار دشوار برشمرد، زیرا بسیاری از مردم 
این قاره برای امرار معاش خود به این نوع داد و ستد 

محتاج هستند.
گودال گفت که نمی توان به یکباره این افراد را از انجام 
این کار برحذر داشت، زیرا آن ها به طور قطع پولی برای 
حمایت از خود و خانواده هایشان ندارند، اما دستکم این 
بیماری باید روش جلوگیری از اقداماتی برای پیشگیری 

از بیماری های بعدی را به ما بیاموزد.
او افزود: باید دریابیم که بخشی از دنیای طبیعی هستیم 
و به آن وابسته ایم، از اینرو در صورت تخریب آن، آینده را 

از فرزندانمان می رباییم.
در همین حال، نتایج یک مطالعه جدید نشان داد که 
بیماری هایی چون کووید – ۱۹ می تواند در سراسر جهان 
شیوع بیشتری یابد، زیرا رفتارهای انسانی باعث تخریب 
زیستگاه های جانداران می شود و حیوانات وحشی حامل 

بیماری را به محل زندگی انسان ها نزدیکتر می کند.
محققان آمریکایی بیش از ۱۴۰ ویروس انتقال یافته از 
حیوان به انسان را مورد بررسی قرار دادند و دریافتند که 
حیوانات اهلی، راسته نخستینان، خفاش و موش حامل 
بیشتر ویروس های مشترک انسان و حیوان )حدود ۷۵ 

درصد( است.
دانشمندان همچنین به این مساله پی بردند که خطر 
شیوع ویروس از حیوان به انسان زمانی افزایش می یابد 
که گونه های حیوانی به دلیل مصرف غذایی از سوی 
قرار  تهدید  مورد  زیستگاه هایشان  تخریب  و  انسان ها 

می گیرند.

راه و مسکنگزارش

شهری

محیط زیست
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 شركت شهركهاي صنعتي استان البرز

آگهي مناقصه عمومي یک مرحله ای شماره  99/102/ش

 شركت شهركهاي
 صنعتي استان البرز

به کارگردانی »سعید زمانیان«؛
»سور بز« ایرانی به ایتالیا رسید

در  زمانیان  سعید  کارگردانی  به  بز«  »سور  کوتاه  فیلم 
جشنواره ریور ایتالیا حضور دارد.

به  بز  سور  کوتاه  فیلم  بین المللی  حضور  هفتمین 
کارگردانی سعید زمانیان در چهاردهمین جشنواره بین 

المللی فیلم ریور ایتالیا رقم خورد.
ایتالیا  فرهنگی  تحقیقات  بنیاد  توسط  جشنواره  این 
در  دریچه سینما  از  بازتاب مضامین متفاوت  با هدف 

بخش های داستانی، مستند، انیمیشن برگزار می شود.
پرده   ۲ روی  ریور،  جشنواره  منتخب  فیلم های  تمام 
سینمایی بر یک قایق شناور روی رودخانه شهر پادووا، 

به نمایش گذاشته خواهند شد.
هزار   ۶۰ و  می شود  محسوب  دانشجویی  شهری  پادووا 
دانشجو در آن مشغول به تحصیل هستند، علاوه بر این 

دانشگاه این شهر ۸۰۰ سال سابقه دارد.
چهاردهمین دوره جشنواره بین المللی فیلم کوتاه ریور 
۱۶ تا ۳۰ ژوئن برابر با ۲۶ خرداد تا ۹ تیرماه در شهر پادوآ 

ایتالیا برگزار می شود.
از جمله عوامل این فیلم عبارتند از تهیه کنندگان: حسن 
جوان  سینمای  انجمن  و  احمدی  غلامرضا  و  محمدی 
زمانیان،  کارگردان: سعید  و  نویسنده  تهران،  ویژه  دفتر 
و  طراحی  آقابابایی،  پویان  تدوین:  و  فیلمبرداری  مدیر 
لباس:  و  صحنه  طراح  قورچیان،  حسین  صدا:  ترکیب 
جلال  سید  بز:  سر  پروتز  و  گریم  طراح  پیرو،  داریوش 
موسوی، صدابردار: محمد حبیبی، طراح جلوه های ویژه 
نژاد،  قربان  سمیرا  تولید:  مدیر  انصارین،  رضا  بصری: 
دستیار کارگردان و برنامه ریز: مرضیه اکبر نژاد، منشی 
صحنه: فرشته عروجی، عکاس: بهرام نوقبایی، پخش بین 

الملل: امیر نادر بابایی.

پنجشنبه گذشته جمعی از اصحاب رسانه در حرکتی زیبا 
جمع شدند تا از جهادگران و رزمندگان این روزهای نبرد 
با کرونا در محل دانشگاه علوم پزشکی استان البرز که 
حالا به سنگر اصلی این نبرد تبدیل شده قدردانی کنند. 
قدردرانی از مدیریت و پرسنلی که توانسته بودند در یک 
حرکتی بی نظیر در حالی که این استان در میانه سه 
منطقه فراگیری این ویروس در کشور )دو استان شمالی - 
تهران - قم(  قرار گرفته بود و به نسبت وسعت، بیشترین 
تراکم جمعتی در کشور را هم داشت و حتی زیرساخت 
های چندان بیمارستانی هم نداشت، اما پیک کرونا را به 
خوبی کنترل کنند و حالا البرز در میان استان های دارای 
کمترین آمار مبتلا به کرونا در کشور است و این مهم به 
دست نیامد به جز با هوشمندی و جهدی وصف ناپذیر 
و صد البته مدیریتی توانا وکارآمدی چون دکتر »حسین 
کریم« و تیم مربوطه در این مراسم »ابراهیم نوروزی 
فر« مسئول بسیج رسانه به نمایندگی از جامعه رسانه 
های مکتوب و غیرمکتوب و مجازی و خانه مطبوعات 
البرز در سخنانی کوتاه مراتب تشکر و قدردانی جامعه 
رسانه های استان البرز را به جامعه پزشکی استان و 
ابراز کردند و سپس  شخص دکتر کریم و تیم همراه 
هدایایی از سوی جامعه مطبوعات به رسم یادبود تقدیم 

این بزرگواران گردید. بعد از آن دکتر کریم در سخنانی 
ویروس  این  بلیه  وسعت  و  ابعاد  به  ابتدا  دلنشین 
منحوس و فجایعی که می توانست بیافریند پرداخت 
علوم  دانشگاه  اقدامات  توضیح چگونگی  به  و سپس 
پزشکی و جامعه سلامت و بهداشت استان برای مهار آن 
پرداخت و در نهایت وی از جامعه مطبوعات استان که 
توانسته بودند در امر آگاهی رسانی به مدد این عزیزان 
در کنترل و مدیریت کرونا بیایند و یاری رسانی آن ها 
در این امر عظیم باشند، تشکر کردند و از آن ها خواستار 
ادامه همین روند برای حفظ و حراست از سلامت مردم 
تا بهتر شدن این شرایط شدند. اما زیباترین فصل سخنان 
این مجاهد عرصه سلامت آن جا بود که ایشان اشاره به 
این  که کرونا به جز مرگ و نیستی توانسته برکات و 
میراث مبارکی هم برای مردم داشته باشد آن جا که به 
قول ایشان »درست است برای رفع و جلوگیری از کرونا 

باید فاصله فیزیکی حفظ شود اما کرونا فاصله ها را کم 
کرد - فاصله بین مردم از هم و مردم از مسئولان و آن 
ها را کنار هم قرار داد دل هایشان را به هم نزدیک کرد 
برای رفع این بلای منحوس و امیدواریم این فاصله ها 
همین طور کم و کمتر شود و این یگانگی بیشتر شود 
تا ریشه این بیماری از سر این کشور و دنیا کنده شود  
کرونا می رود و تمام می شود اما این میراث و ثروتی 
خواهد بود برای مقابله با بلایای دیگر« و ما هم به عنوان 
شهروندان استان امیدواریم مردم و مسئولان قدر این 
نزدیکی قلوب را بدانند و کرونا فصل مشترکی شود بین 

مردم و مسئولان برای انجام کارهای بزرگتر و عظیم تر.
در پایان اصحاب رسانه بعد از تشویق و تشجیع چندباره 
استان   سلامت  و  بهداشت  اندرکاران  دست  و  مدیران 
شاخه های گلی را به این عزیزان تقدیم کردند و عکسی 

نیز به یادگار انداختند...

یادداشت فیلم کوتاه

در باب تشکر از جهادگران و رزمندگان نبرد با کرونا

رضا تواضعی

  نویسنده

در این ایام که کشور عزیزمان درگیر بیماری و ویروس 
کرونا بود باغ گلها در پارک شهید چمران و کاخ مروارید در 
مهرشهر آماده تر از همیشه مُهیای بازگشایی به روی علاقه 
مندان بودند،لکن امکان حضور شهروندان و گردشگران در 
آن میسر نشد و این امر موجب شد تا برای نخستین بار 
سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در 
راستای پر نمودن خلا پیش آمده تور مجازی گردشگری 
از دو مکان یاد شده را به صورت سه بعدی فراهم آورد تا 
دوستداران طبیعت از قافله رنگ ها و تنوع لاله ها جا 
نمانند و در شرایط قرنطینه خانگی فریبندگی لاله ها را از 

خانه مشاهده کنند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از به  روابط عمومی 
سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج، 
امروز صنعت گردشگری به عنوان مهمترین صنعت در 
افزایش درآمد کشورها محسوب می شود و پیش بینی 
این  از  درآمد حاصل  آینده  در طول یک دهه  می گردد 
صنعت به ویژه در مبحث جذب توریسم به عنوان اصلی 
ترین بخش آن از درآمد نفت و سایر محصولات در جهان 

بیشتر باشد.
در سالیان اخیر صنعت گردشگری در جهان توسعه فراوانی 
یافته است و بسیاری از کشورها از این رهیافت توانسته 
اند وضعیت خویش را بهبود ببخشند و جایگاه خاصی را 

در اقتصاد کشورها کسب نمایند.
از سویی دیگر امروزه گردشگری با فضای مجازی بسیار 
عجین شده است و ساحت زیست مجازی باعث گردیده 
بر  مبتنی  بلکه  سرگرمی  عامل  تنها  نه  مجازی  دنیای 

اطلاعات و کسب و کار شود.
برای  بلیط  الکترونیکی  خرید   فرایند  از  که  سالهاست 
توریسم، تابه اشتراک گذاری تصاویر و قرار دادن عکس 
در  جهان  دیدنی  و  تاریخی  نقاط  از  افراد  سلفی  های 
و  تکنولوژی  بین  ناگسستنی  ارتباط  سفرهای شخصی 

گردشگری را موجب گردیده است.
دیرگاهی است که گردشگری دیجتال توانسته فاصله زمان 
و محدودیت ها را حذف و تجربه بودن در مکانی که تمایل 
به دیدنش را داریم فراهم نماید .این شیوه نوین مسافرت 

که مرزهای درون شهری و جهانگردی را عمیقا تحت تاثیر 
قرار داده است می تواند باعث ظرفیت سازی و افزایش 
توریسم در زمان هایی که امکان حضور فیزیکی بوده را 
فراهم و افزایش کارآفرینی،توسعه ارتباطات و روابط ملت 

ها با یکدیگر را موجب شود.
در جهان همه  اپیدمی ویروس کرونا  و  فراگیر  با موج 
مشاغل و صنایع در جهان و ایران دچار لطمه اقتصادی و 
خسارت شده اند و در این میان جای ضربه سیلی ناشی از 
خسارات وارده به صنعت گردشگری بر صورت این صنعت 
جهانی سرختر از بقیه ضربات باقی مانده است.در این 
شرایط بود که با هدف تبدیل تهدید کرونا به فرصت ایجاد 
بستر بازدید های مجازی از موزها ، نمایشگاه ها ، نگارخانه 

ها به صورت مجازی رونق گرفت.

توسعه گردشگری هوشمند با امکان سفر مجازی به جاذبه های گردشگری کرج

برای دانلود فایل پی دی اف
 همه شماره های روزنامه

 به سایت  » دنیای هوادار« 
مراجعه کنید

WWW.DonyayeHavadar.ir
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روزنامه

7 ورزشی

درنگی در باب انتخابات هیات استان؛

مازندران، چشم اسفندیار کشتی ایران 

لیگ  اندازی  راه  خصوص  در  داشتم  قصد 
کشتی تیم های پایه نکاتی را به دوستان 
دست اندرکار یادآور و به آنان متذکر شوم راهی 
که می پیمایند به ترکستان ختم خواهد شد. 
پایه ورزش  فرستادن ورزشکاران گروه سنی 
سنگینی چون کشتی به میدان رقابت، از هر 
دو نظر روانشناخی و تربیت بدنی نافی اهداف 
اما تحولات کشتی  است  ورزش  این  غایی 
مازندران برآنم داشت تا  این مهم را در اولویت 
قرار داده و در حد توان و بضاعت مواردی را در 
این باب ذکر کنم و بحث عواقب ناخوشایند 

برگزاری لیگ پایه را به فرصتی دیگر واگذارم .
در خصوص تغییرات صورت گرفته اخیر هیات 
ابراز نمی کنم چرا که همگان  نظر خاصی 
نسبت به فعالیت های مجدانه و قدرتمند 
دست اندرکاران پیشین واقف اند و به تلاش 
مازندران  کشتی  مدیریت  عرصه  واردان  تازه 
امیدواریم. با این وصف پاره ای اخبار در باب 
موجبات  استان  کشتی  مدیریت  انتخابات 

نگرانی را فراهم می سازد.
آرزو می کنم این نگرانی ها صرفا ناشی از 
خطای محاسباتی نگارنده باشد، و در آینده، 
گردی به دامان کشتی مازندران ننشیند اما 
چه می توان کرد که حس خوبی نسبت به 
کلیت ماجرا در میان نیست و چشم اندازی 
که ترسیم شده افق روشنی پیش چشم نشان 
کشتی  هیات  پیشین  روسای  دهد.  نمی 
مازندران خصوصا اصغر ثمربخش طی سال 
های طولانی، ورزش اول مازندران را در قله 
موفقیت و پیروزی حفظ کردند.  انتظار می 
رود اکنون نیز این جایگاه در همان مرتبه، 
بلکه قدرتمند ورفیع در مسیر موفقیت گام 
بردارد با این وجود نگرانی بیم آن می رود 
پاره ای کشمکش های پشت پرده و تمایلات 
انتخابات  در  دخالت  برای  مسئولان  برخی 

هیات کشتی، فضایی فراهم کند تا آتش 
اول  ورزش  پود  تارو  دودستگی،  و  اختلاف 
داشته  خاطر  به  بسوزاند.  را  مازندران  خطه 
باشیم مازندران چشم اسفندیار کشتی ایران 
اگر قرار باشد گرد و غبار منیت و  است و 
خودخواهی این نقطه روشن را دچار آسیب 
بدبینی کند در واقع کشتی کشور دچار  و 
مشکل خواهد شد. چه کسی است که نداند 
خطه سرسبز مازندران از ارکان اصلی مجد و 
عظمت کشتی ایران  محسوب می شود و 
در صورت بروز هرگونه اختلاف  عواقب آن 
متوجه کیان ورزش اول خواهد شد. در این 
میان چنانچه دو ارگان تاثیرگذار یعنی اداره 
بازیگران  عنوان  به  فدراسیون  و  ورزش  کل 
اصلی شطرنج این مباحثه در انجام وظیفه 
خود راه خطا رفته  و هدف به انقیاد در آوردن 
مسئولان آینده هیات و مصادره به مطلوب 
کشتی مازندران باشد در آن صورت باید واقعا 
نگران کشتی مازندران باشیم. فراموش نکنیم 
هر گونه دست اندازی به کیان کشتی این 
خواهد  همراه  به  ناگواری  پیامدهای  خطه 
آورد که نتایج آن در کوتاه مدت بروز می کند. 
مازندرانی ها طی دوران آرامش طولانی مدت 
مسئولیت روسای پیشین هیات در اغلب 
شهرهای کوچک و بزرگ و حتی روستاها 
تشک کشتی پهن کرده و با عشق و علاقه 
سرگرم پرورش استعدادهای آینده شده اند. 
اکنون اگر قرار باشد عنان اختیار این قافله 
گران و پر بها به دست فردی کم آشنا سپرده 
شود و زمینه بروز اختلافات فراهم آید در آن 
صورت باید فاتحه کشتی مازندران را خواند. 
پیش تر گفتیم اگر ماشین کشتی این استان 
دچار خدشه و خلل شود پس لرزه های آن 
تاثیر شگرفی بر کلیت ورزش اول در تمام 
نقاط  خواهد گذاشت. نخستین آسیب چنین 
فضایی از میان رفتن حس رقابت استان ها با 

مازندران پیشرو خواهد بود.

کشتی مازندران به اهلش سپرده شود

اینجا  به  تا  یاد آورشدیم  را  بالا  تمام نکات 
برسیم که بازیگران پشت پرده اجازه بدهند 
انتخابات هیات کشتی مازندران در فضای آرام، 

بی حرف و حدیث و غیر مهندسی برگزار شود. 
جامعه گوش شکسته و هواداران پروپا قرص 
بلوغ  از  این استان در نقطه ای  اول  ورزش 
فکری قرار دارند که اجازه نمی دهند فردی غیر 
همسو، نا آشنا به زیر و بم مدیریت، پرحاشیه 
و غیر متخصص زمام امور هیات را در دست 
گیرد. به نظر می رسد عده ای از عوامل پشت 
پرده سعی دارند انتخابات را تحت تاثیر قرار 
دهند برخی  نیز بی علاقه نیستند رئیس آینده 
هیات، فردی گوش به فرمان و مجری اوامر 
زیر  این حرکات و علائم  باشد. قطعا تمام 
نگاه تیز بین جامعه کشتی استان قرار دارد. 
فدراسیون کشتی و اداره کل ورزش وظیفه 
دارند به عنوان متولی اصلی انتخابات، شرایطی 
را برای گزینش رئیس آینده هیات فراهم کنند 
که در آن شائبه مهندسی بکلی از میان برود. 
بدیهی است هرگونه کم کاری و اعمال سلیقه 
به پای ارگان های یادشده نوشته خواهد شد. 
خوشبختانه در میان جامعه کشتی و مدیران 
کارآمد استان تعداد چهره هایی که توانایی 
اداره هیات را دارند کم نیست بنابراین شایسته 
است از میان همین جمعی که در انتخابات 
ثبت نام کرده اند فردی با سابقه اجرایی و 
مدیریریتی روشن و شناخت کافی از کشتی 
مازندران و کشور بدون تاثیر گذاری عوامل 
بیرونی برگزیده شود تا التهابی که هم اکنون 
بر آسمان کشتی مازندران سایه افکنده برطرف 
شود.تداوم بلاتکلیفی موجبات بروز حساسیت 

های ریز و درشت را فراهم خواهد ساخت.
به نظر می رسد تحولات اخیر در بخش اجرایی 
و مدیریتی هیات حکایت از این واقعیت دارد 
که زمان برگزاری انتخابات تا آینده نامعلوم 
به تاخیر افتاده است. با امید به فراجناحی 
بودن عوامل جدید، انتظار می رود همانطور 
که مسئولان گذشته هیات به دلیل رفع شائبه 
های احتمالی کنار گذاشته شدند، آمدن نفرات 
جدید موجبات بروز شائبه های دیگر را فراهم 
نکند.  این اطمینان بستگی به عملکرد آنان و 
سرپرست هیات خواهد داشت تا صداقت این 
مهم روشن شود که تغییرات یادشده صرفا در 
راستای رفع حساسیت ها صورت گرفته و یا 

اهداف دیگری در میان است.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

منهای فوتبال

آرزو می کنم این نگرانی ها صرفا ناشی از خطای محاسباتی 
نگارنده باشد، و در آینده، گردی به دامان کشتی مازندران ننشیند 
اما چه می توان کرد که حس خوبی نسبت به کلیت ماجرا در 
میان نیست و چشم اندازی که ترسیم شده افق روشنی پیش 

چشم نشان نمی دهد. 

اکنون اگر قرار باشد عنان اختیار این قافله گران و پر بها به دست 
فردی کم آشنا سپرده شود و زمینه بروز اختلافات فراهم آید در آن 

صورت باید فاتحه کشتی مازندران را خواند.

فدراسیون کشتی و اداره کل ورزش وظیفه دارند به عنوان متولی 
اصلی انتخابات، شرایطی را برای گزینش رئیس آینده هیات 
فراهم کنند که در آن شائبه مهندسی بکلی از میان برود. بدیهی 
است هرگونه کم کاری و اعمال سلیقه به پای ارگان های یادشده 

نوشته خواهد شد. 

»جمیله محمدی«؛ از ثبت رکورد در گینس 
تا آرزوی رسیدن به قهرمانی جهان

قهرمان مچ اندازی بانوان. رکورد جلو بازو 
و ضربات بوکس، هدف های بلند و بزرگی 
را در سر دارد و می خواهد بر بام قهرمانی 

جهان بایستد.
شجاع  شیردختر  محمدی«  »جمیله 
توانست  قبل  سال  سه  که  کردستانی 
رکورد پرس سینه را بزند و نامش را برای 
رکوردهای گینس مطرح کند معتقد است 
اگر حمایت شود بزرگترین افتخار را برای 

ایران در این ماده بدست خواهد آورد.
اندازی  مچ  مسابقات  جریان  در  که  وی 

قهرمانی ایران نیز با وجود مصدومیت به 
هوادار«  »دنیای  به  رسید  قهرمانی  مقام 
گفت: با وجود مصدومیت دو سال پیش 
بازهم  و  شوم  ایران  قهرمان  توانستم 
ادامه خواهم داد تا به آنچه هدف گذاری 

کرده ام برسم.

بخشی از افتخارات خانم جمیله محمدی 
- رکورد جلو بازو و بوکس 
- مربی آمادگی جسمانی 

- مربی ایروبیک 
- مربی بدنسازی 

- جز اولین داورهای مچ اندازی کشور 

- بنیانگدار و اولین بانو در ایران رکورددار 
 ۴ های  دمبل  با  تکرار  ۲۰هزار  بازو  جلو 
کیلویی جمعا ۸ کیلو در ۴ساعت و ۳۵ 

دقیقه 
مشت  رکورددار  و  ایران  در  بانو  اولین   -
زنی به کیسه بوکس در ۱۰ ساعت سرعتی 

بدون استراحت 
- قهرمان چند دوره مچ اندازی کشوری

مچ  به  افزود: من همیشه  پایان  در  وی 
اندازی ادامه خواهم داد تا به اوج جهانی 
و مقام اول برسم، و دوتا رکورد هایم را نیز 
به زودی زود در کتاب گینس جهانی ثبت 

خواهم کرد.

»جمیله محمدی«؛ از ثبت رکورد در گینس تا آرزوی رسیدن به قهرمانی جهان
بانوان
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تبریز، هوشنگ  ماشین سازی  و  تراکتور  باشگاه های  مالک 
نصیرزاده، مدیرعامل پیشین باشگاه ماشین سازی، را به عنوان 
مقصر اصلی باخت پرونده های این دو باشگاه در فیفا اعلام 

کرد.
محمدرضا زنوزی روز گذشته در یک گفت وگویی رسانه ای 
با تاکید بر اینکه نصیرزاده از مقصران اصلی این اتفاقات و 
همچنین پرونده های به وجود آمده برای باشگاه ماشین سازی 
است، افزود: ما به او )نصیرزاده( اعتماد کردیم که با توجه به 
سابقه حقوقی که در فوتبال ایران داشت، کار تنظیم و تایید 
قراردادهای بازیکنان خارجی ما را نیز انجام بدهد، اما متاسفانه 
پس از بررسی متوجه شدیم بسیاری از بندهایی که ایشان در 
این قراردادها لحاظ کرده بود، از نظر فیفا غیرقابل استناد است.
وی ادامه داد: هم اکنون پرونده هایی برای باشگاه ماشین سازی 
در فیفا وجود دارد که با سهل انگاری ایشان به نفع بازیکن ها 
رای گرفته شده است که برای نمونه بازیکن اسکاتلندی فصل 
پیش ما با استفاده از ضبط صدای ایشان برنده پرونده شکایت 
در فیفا شده و این در صورتی است که نصیرزاده اعلام کرده بود 

توافق و فسخ با این بازیکن صورت گرفته است.
زنوزی درباره اتفاقات مربوط به قضیه شکایت استوکس و 
اروین از تراکتور نیز گفت: در پرونده هایی که تمام مستندات 
به نفع باشگاه بود و بازیکنان تمام دستمزد خود را طبق قرارداد 
دریافت کرده بودند و مستندات آن نیز موجود است، استوکس 
و اروین بدون اجازه باشگاه به تمرینات ملحق نشدند و به طور 
یک طرفه و بدون دلیل موجه، قرارداد خود را فسخ کرده بودند.
وی ادامه داد: در جلسه حضوری در استانبول، وکیل باشگاه 
به نام لودویچ دلشات، تمام مستندات را با جزییات بررسی 
کرد و اطمینان داد که با توجه به تجربه 10 ساله خود در ارکان 

قضایی فیفا، این پرونده ها به نفع باشگاه تراکتور خاتمه می 
 یابد، اما در حالی که منتظر محکومیت این دو بازیکن بودیم، 
با حکم عجیب فیفا علیه باشگاه مواجه شدیم و پس از بررسی 
لایحه دفاعی ایشان توسط سه وکیل ورزشی داخلی و دو 
وکیل کارکشته خارجی متوجه شدیم ایشان لایحه را به طور 

ناقص ارائه داده است.
زنوزی اضافه کرد: چگونه ممکن است وکیلی که 10 سال در 
بالاترین ارکان قضایی فیفا حضور داشته است، ابتدایی ترین 
کار در لایحه نویسی یعنی استناد و استفاده از مستندات کتبی 
را لحاظ نکند؟ این موضوع را با استفاده از بهترین وکلای 

خارجی در حال اثبات هستم و عواقب سنگینی در انتظار این 
وکیل خواهد بود.

وی با بیان اینکه خودش شناختی از این وکیل نداشت، از 
معرفی او توسط علی خطیر )از مدیران اجرایی فدراسیون 
فوتبال و باشگاه استقلال( خبر داد و افزود: معرفی خود خطیر 
هم توسط نصیرزاده انجام پذیرفت و خطیر دوستی دیرینه ای 
با ایشان دارد و حتی در جلسه ای که در کشور قطر برای 
بازگرداندن استراماچونی، مربی استقلال صورت گرفته بود، 
ایشان آقای لودویچ را وکیل استراماچونی معرفی کرده بود که 

چنین موضوعی اصلاً صحت نداشت.

زنوزی گفت: برای من جای تعجب دارد که چگونه نصیرزاده 
و خطیر توانستند مسئولان فدراسیون را قانع کنند تا وکیلی 
را که در خوشبینانه ترین حالت بدون تبانی چهار پرونده ای را 
که برنده قطعی بودیم در فیفا باخته است، به عنوان وکیل 

فدراسیون در پرونده ویلموتس انتخاب کنند.
وی ضمن هشدار به عملکرد خطیر در خصوص پرونده های 
ایران در فیفا، افزود: آقای خطیر! اگر اتفاقاتی که در زمان 
مذاکره با مربی ایتالیایی در فصل گذشته رخ داد و باعث شد 
قیمت این مربی در عرض یک ساعت دو برابر شود را بازگو کنم، 

دیگر آبرویی برای شما در این فوتبال نمی ماند.
زنوزی ادامه داد: موضوع تعجب برانگیز در این قضایا این بود 
که نصیرزاده بدون اطلاع هیات مدیره، وکالت پرونده جدید 
باشگاه ماشین سازی در فیفا را نیز به آقای لودویچ داده بود 
که در آن پرونده نیز با وجود داشتن مستندات تفاهم نامه با 
بازیکن که خود نصیرزاده آن تفاهم را به انجام رسانده بود، 

بازهم رأی به ضرر باشگاه اعلام شد.
وی ادامه داد: تمام باشگاه ها باید پشت پرده مسائل پیرامونی را 
بررسی کنند، به خصوص در مورد خرید بازیکن و شکایت هایی 
که از طرف فیفا علیه باشگاه ها انجام می شود، چون حس 
می کنم این پرونده ها یکسری تبانی ها و پشت پرده هایی دارند 

که خوشبختانه من متوجه آن شدم؛ البته دیر فهمیدم.
گفتنی است که دو تیم فوتبال تراکتور و ماشین سازی تبریز 
به دلیل شکایت بازیکنان خارجی فصول قبلی با تهدید جدی 
بسته شدن پنجره های نقل و انقالات مواجه شده و مبالغ 

کلان ارزی باید به بازیکنان مزبور پرداخت کنند.

مالک »تراکتور« و »ماشین سازی«: 

نصیرزاده مسئول باخت پرونده باشگاه ها در فیفاست
جنجال

وزیر ورزش و جوانان گفت: با واگذاری استقلال و 
پرسپولیس، اقدامی ماندگار در تاریخ ورزش کشور 
انجام خواهد شد و به عنوان یک میراث مدیریتی و 

کمک به آینده ورزش کشور ثبت خواهد شد.
دویست و چهلمین شورای معاونان وزارت ورزش 
و جوانان با حضور مسعود سلطانی فر تشکیل شد.

»مسعود سلطانی فر« در جمع معاونان وزارت ورزش 
با  که  ملی گسترده تری  عزم  به  اشاره  با  جوانان  و 

مجموعه های  واگذاری  برای  جمهور  رییس  دستور 
بزرگ دولت در کشور ایجاد شده است، گفت: تمام 
امکانات حقوقی و قانونی در مسیر واگذاری استقلال 
و پرسپولیس بایستی در اختیار این دو مجموعه قرار 

گیرد.
خصوصی  موضوع  در  روحانی  حسن  افزود:  وی 
سازی و واگذاری بسیار مصمم است و هم اکنون 
برای  اجرایی  و  عملیاتی  و  خوب  بسیار  فضای 

سرخابی ها  خصوصی سازی  روند  گرفتن  سرعت 
سازمان  و  دارایی  امور  و  اقتصاد  وزارت  کمک  با 

خصوصی سازی شکل گرفته است.
با واگذاری استقلال و  سلطانی فر خاطرنشان کرد: 

پرسپولیس، اقدامی ماندگار در تاریخ ورزش 
کشور انجام خواهد شد و به عنوان یک 

آینده  به  کمک  و  مدیریتی  میراث 
ورزش کشور ثبت خواهد شد.

»مسعود سلطانی فر«: واگذاری سرخابی ها اقدامی ماندگار در تاریخ ورزش است

کردیم  اعتماد  )نصیرزاده(  او  به  ما 
در  که  حقوقی  سابقه  به  توجه  با  که 
فوتبال ایران داشت، کار تنظیم و تایید 
نیز  را  ما  خارجی  بازیکنان  قراردادهای 
انجام بدهد، اما متاسفانه پس از بررسی 
از بندهایی که  متوجه شدیم بسیاری 
ایشان در این قراردادها لحاظ کرده بود، 

از نظر فیفا غیرقابل استناد است.

چگونه ممکن است وکیلی که ١٠ سال در 
بالاترین ارکان قضایی فیفا حضور داشته 
است، ابتدایی ترین کار در لایحه نویسی 
مستندات  از  استفاده  و  استناد  یعنی 
کتبی را لحاظ نکند؟ این موضوع را با 
در  خارجی  وکلای  بهترین  از  استفاده 
حال اثبات هستم و عواقب سنگینی در 

انتظار این وکیل خواهد بود.

چگونه  که  دارد  تعجب  جای  من  برای 
نصیرزاده و خطیر توانستند مسئولان 
فدراسیون را قانع کنند تا وکیلی را که 
در خوشبینانه ترین حالت بدون تبانی 
چهار پرونده ای را که برنده قطعی بودیم 
وکیل  عنوان  به  است،  باخته  فیفا  در 
فدراسیون در پرونده ویلموتس انتخاب 

کنند


